
Provinciál nemeckých františkánov otvorene vyhlasuje,
že je homosexuál! Je to podľa neho dar od Boha!!!

12. marca 2024    Krátke správy

Nie je to tak dávno, čo sme písali na stránke Christianitas.sk o homosexuálnej infiltrácii vo františkánskej

reholi:

https://christianitas.sk/byvaly-frantiskan-ktory-je-v-sucasnosti-katolickym-knazom-vychodneho-obradu-

opisuje-desivu-homo-realitu-v-klastore-kde-prebyval/

Napriek hodnovernosti svedectva mohol predsa len príspevok bývalého františkánskeho rehoľníka pôsobiť

bizarným dojmom, pretože až takú mieru úpadku si málokto z nás dokáže predstaviť. Avšak neuplynul ešte

ani mesiac a tie najhoršie obavy ohľadom františkánskej rehole boli potvrdené na oficiálnom portáli

nemeckých katolíkov, Katholisch.de. S tým rozdielom, že sa tu homosexualita otvorene priznáva a

dokonca sa ňou radostne chvália!

https://katholisch.de/artikel/51234-franziskanerprovinzial-keiner-muss-sich-im-kloster-outen

Rozhovor na tému svojej otvorenej a verejne priznanej homosexuality poskytol portálu sám provinciál

nemeckej františkánskej provincie, brat Markus Fuhrmann! Ten je dokonca oficiálne zapojený do

heterodoxného cirkevného LGBT hnutia OutInChurch, takže určite nejde o plachého a vlastným

pohlavným zmätkom zaskočeného kajúcnika, ale skôr o aktívneho propagátora.

Ilustračný obrázok, zdroj: Pickpik

K svojej orientácii sa verejne priznal už v roku 2022:

„Potom som sa však sám seba spýtal, aká je moja pravdovravnosť. Napríklad, protestoval som
niekedy, keď boli ľudia diskriminovaní kvôli svojej sexuálnej orientácii alebo rodovej identite –
najmä v Cirkvi? A to aj napriek tomu, že sám som gay? Dovtedy som to povedal len časti mojej
rodiny, dobrým priateľom a niekoľkým spolubratom (sic!) a verejne som o tejto téme mlčal.
Uvedomil som si, že v záujme vlastnej pravdovravnosti musím niečo zmeniť. Preto som sa
zúčastnil kampane OutInChurch a bol som jedným z viac ako 120 zamestnancov katolíckej C
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irkvi v Nemecku, ktorí verejne vystúpili 24. januára 2022.“

Jeho priznanie evidentne neprekážalo ostatným františkánom v tom, aby ho zvolili do vedenia rehole! Žeby

boli na niečo také už zvyknutí? Vypočujme si hlavného hrdinu:

„Pred rozhodujúcim kolom hlasovania prebehla ešte jedna otvorená diskusia medzi bratmi a
kandidátmi. Hovoril som o tom, čo považujem za dôležité pre budúcnosť našej rehoľnej
provincie. A potom na konci som povedal: Je tu ešte niečo, čo vám chcem povedať.
Predpokladám, že nie všetci viete, že som gay. Keďže som zapojený do OutInChurch, moja
sexuálna orientácia už nie je tajomstvom, a preto je spravodlivé, aby ste to pred voľbami
vedeli. Ak ma zvolíte za provinciála, budete mať provinciála otvorene priznaného homosexuála
. Premýšľajte o tom.“

A aká bola odpoveď spolubratov? „Ozval sa potlesk,“ hovorí brat Markus.

Zdá sa, že byť dnes u františkánov otvoreným homosexuálom je zaručenou cestou k popularite a k funkcii.

Otázne je, koľko je medzi bratmi tých nepriznaných LGBT martýrov. Pravdepodobne na nich sa brat Markus

obracia:

„Neviem, či som svojou voľbou dal príklad, alebo som pre ostatných povzbudením. Ak áno, bol
by som rád. Je pre mňa dôležité, aby som mohol úprimne povedať, kto som a čo som. A chcem,
aby sme v našej náboženskej provincii mali atmosféru, v ktorej sa nikto nemusí báť otvorene
priznať svoju sexuálnu orientáciu.“

Krásny program! Len neviem, či svätý František plánoval svoju rehoľu práve takto a navyše: Prečo by sa

mnísi, žijúci v celibáte mali navzájom rozprávať o akejkoľvek sexuálnej orientácii?

Je nutné priznať, že nie som so svojimi pochybami sám. Aj brat Markus sám priznáva:

„Keďže cirkevné médiá po celom svete informovali o voľbe homosexuálneho provinciála
františkánov, protestovali aj niektorí spolubratia z iných kontinentov, ktorí sú zodpovední za
vedenie alebo výcvik. Pýtali sa hlavného vedenia rádu, ako ma môžu prijať do úradu
provinciálneho predstaveného, keďže som gay.“

No sú ešte aj horšie útoky na homo-martýrov. Niektorí ľudia sa vo svojej temnote totiž ešte stále

domnievajú, že homosexualita je hriech. Súdruh redaktor sa na to opýtal brata Markusa a ten sa vyjadril:

„Áno, stále existujú ľudia, ktorí hovoria, že homosexualita je hriech, choroba alebo odchýlka.
Tieto hlasy to spravidla ospravedlňujú prirodzeným zákonom alebo poriadkom stvorenia,
pričom potom veria, že sami môžu definovať, čo je „prirodzené“ alebo „podľa poriadku
stvorenia“.

Sami definovať? Takže ona nám to Cirkev už nedefinovala? Pre všetkých a záväzne? Ale brat Markus to vidí

inak, sexuálna úchylka je Boží dar:

„Chcel by som oponovať: takéto hanlivé a diskriminačné výroky nezodpovedajú realite života a
skúsenostiam queer ľudí, ani nezodpovedajú súčasnému stavu humanitnej vedy, sexuálnej
etiky a exegetickej diskusie. Nikto si nevyberá svoju sexuálnu orientáciu alebo rodovú
identitu. Mnoho ľudí je Bohom obdarených heterosexualitou a niektorí ľudia
homosexualitou alebo bisexualitou, iní sú transrodoví alebo nebinárni, a preto sú



obdarovaní queer. To ukazuje úžasnú rozmanitosť Božieho stvorenia.“

Jedna úžasná otázka strieda druhú, a úžasné odpovede nasledujú. Má napríklad vlastné telo a vlastná

sexualita rozhodujúcu úlohu v povolaní k rehoľnému životu? Čítajme a učme sa:

„Ide aj o prijatie vlastného tela a vlastnej sexuality a ich čo najplodnejšie spojenie s
náboženským životom. Ak potláčam alebo znehodnocujem svoju vlastnú sexualitu a svoju
homosexualitu, potom môj náboženský život spôsobí, že mňa aj ostatných urobím nešťastnými.
Život v komunite mi môže poskytnúť spätnú väzbu a podporu. Ale stojí to aj silu a nervy. Keď
veci idú dobre, život v komunite mi umožňuje dozrieť. Podľa mňa je nápomocné aj udržiavanie
priateľstva s ľuďmi mimo rehoľnej komunity, ideálne s mužmi a ženami. Za obohacujúce
považujem aj naše dvojročné stretnutia s našimi bývalými spolubratmi, ktorí vystúpili
z rehole a teraz žijú v partnerstvách alebo v rodinách. Ich životné príbehy obohacujú aj
nás ako komunitu.“

Zachráň sa, kto môžeš…

BM
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